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Orienteringsnotat 
Dato: 09-08-2021 

 
Sagsnummer: 00.22.04-A00-1-21 

Sagsbehandler: Caroline Maria Buch & Cecilie Møller Kudahl 
Ansættelsessted: Tværgående Projekter - TF 

Orienteringsnotat til TMU - fra første møde i Klimaudvalg (§17 stk. 4-udvalg) 16. juni 2021 

Deltagere fra Klimaudvalg: Nynne Meyer Hansen (borger), Anders Juul Goldschmidt (borger), Ri-
chard Charles Swain (borger), Jan Kongebro (formand), Peter Mikkelsen (Kommunalbestyrelsen), 
Klaus Bentsen (Almene sektor), Ammar Al-Temimi (Erhvervsliv), Jesper Andreasen (Erhvervsliv), 
Jens Larsen (Erhvervsliv), Jørgen Munch (Agenda 21), Vagn Kjærgaard (Agenda 21) 
 

Deltagere fra Teknisk Forvaltning: Poul Jepsen (Teknisk Direktør), Hasse Hauch (Tværgående pro-
jekter), Marie Aarup (Tværgående projekter), Cecilie Møller Kudahl (Miljø og Affald) og Caroline 
Maria Buch (Miljø og Affald).  

 

Afbud: Ilka Christine Klaas (borger), Ilias Berrhili (borger), Kenneth Rasmussen (Kommunalbestyrel-
sen), Kim Drejer Nielsen (Kommunalbestyrelsen) og Jørgen Knudsen (Almene sektor).  

 

Udvalget blev præsenteret for de formelle rammer, præsentation af udvalgets formand, kommissori-
um og politikernes rolle. Herefter fik udvalget en kort præsentation af de deltagende administrative 
medarbejde og deres rolle for udvalget.  

 

Mødets overordnede dagsorden var at få udvalgets medlemmer til at lære hinanden at kende og få 
kendskab til projektgruppen for DK2020-projektet. Der blev på mødet lavet en forventningsafstem-
ning af interesseområder i plenum, som løbende kan genbesøges og bringes i spil på de efterfølgen-
de møder. Forventningerne giver os mulighed for at se tendenser/områder som særligt optager ud-
valget.  

 

Herefter fik udvalget præsenteret rammesætningen for DK2020-projektet v. Hasse Hauch. Her fik 
udvalget indblik i, hvilken opgave de er sat i verden for at løse, og hvilke tanker vi har for arbejds-
form og mødeindhold.  
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Som sidste del af mødet blev udvalget introduceret for klimatilpasningsprojektet på Rødovre 
Parkvej, ved en gåtur til området. Her blev udvalget kort præsenteret for det grønne areal på Rød-
ovre Parkvej og ideerne bag v. Cecilie Møller Kudahl. Efterfølgende blev udvalget bedt om at tage 
stilling til, om der ved projektet inddrages interessenter på en hensigtsmæssig måde, og om alle bor-
gergrupper var indtænkt og repræsenteret. Inputs tages med videre i arbejdet med projektet.  

 

Afslutningsvis blev udvalget bedt om at reflektere over dagens foredrag og inddragelse. Dagen blev 
rundet af med introduktion til næste mødes dagsorden, og interessepunkter tages med til næste 
møde 1. september 2021.  


